
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2019. január 31-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta Bertalan László, Gyárfás Lajos, Major Ferencné, Seresné Lados 
Éva, Szöllősi János, Tóth Imre 9 fő képviselő.  
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Lóczi István aljegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője.  
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Göröcs László a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény megbízott 
vezetője, 
Tóth Dániel rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Farkas Katalin Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. cégvezető, 
Jankovics Ferencné Magyar Közút Zrt. képviselője,  
Szabó László mezőőr, 
Dankó Zoltán főépítész, 
Dr. Veres Viktória ügyvéd. 
 

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 9 fő jelen van, a testület határozatképes, 
az ülést megnyitja. Megkérdezi, hogy a meghívóban szereplő 20 napirendi ponttal 
kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, vagy plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 18 napirendi pontot nyílt ülésben, 2 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
5/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
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1./ Beszámoló az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról 
 Előadó: Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. képviselője 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Magyar Közút Zrt. tájékoztatója a 3226 és 3227 számú közút 
felújításának lehetőségeivel kapcsolatban 

 Előadó: Magyar Közút Zrt. képviselője 

3./ Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 
2018. évi munkájáról 

 Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Előterjesztés Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközeinek (TRE) 
módosításához 

 Előadó: Dankó Zoltán főépítész 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

7./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Előterjesztés a polgármester szabadságának elfogadására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Javaslat az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejének elfogadására 
 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

10./ Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi 
munkájáról, különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére, 
nevelőszülőkkel és az intézményekkel tartott kapcsolatukra 

 Előadó: Czibak László elnök 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

11./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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12./ Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

13./ Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

14./ Pályázati kiírás a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
igazgatói álláshelyére, valamint ideiglenes bizottság létrehozása a 
Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói 
álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

15./ Tájékoztatás a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási 
lehetőségéről 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

16./ Előterjesztés a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítására 
adminisztrációs feladatok ellátására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

17./ Előterjesztés a REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 
hatáskörében lévő két gazdasági társaság egyesüléséről 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

18./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben 1 
fő mezőgazdasági gépkezelő álláshely biztosítására 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
 Zárt ülés: 
 

19./ Előterjesztés a Jászladány, Bem Apó telep 27. szám (679 hrsz.) alatti 
ingatlanrész felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

20./ Előterjesztés a Jászladány, Széchenyi u. 10/a szám (310/2 hrsz.) alatti 
ingatlan felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról 
Előadó: Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. képviselője 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti az orvosi ügyelet képviselőjét, Farkas 
Katalint, köszöni, hogy elfogadta a meghívást. Az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról 
készült írásos beszámolót mindenki megkapta, megkérdezi Farkas Katalint, hogy kívánja-e 
szóban összefoglalni vagy kiegészíteni? 
 
Farkas Katalin: a beszámolót, mint ahogyan polgármester asszony is jelezte megküldték a 
testület részére, melyet annyival szeretne kiegészíteni, hogy a számokat más megvilágításba 
helyezi, mint ahogyan a beszámolóban megjelenik. 2018-ban az összes ellátás 772 fő volt, 
melyből 352 fő Jászladány település lakosa, mely az ellátottak közel 50 %-a. Ha a település 
összes lakosához viszonyítják az ellátottak számát, akkor kb. 6%-ot tett ki, ami azt jelenti, 
hogy a lakosság kis százaléka vette igénybe az ügyelet szolgáltatását. A feladatok során 78%-
ban vagy helyben, vagy lakáson végezte az ügyelet a munkáját, a többi esetben viszont 
beutalásra volt szükség, ami azt jelenti, hogy tovább kellett küldeni Országos 
Mentőszolgálattal, vagy családtag vitte az ellátó intézménybe a betegét. Az ügyelet ellátással 
kapcsolatban a településről panasz nem érkezett, úgy gondolja, hogy az önkormányzat és a 
cégük közötti együttműködés jól működik. Egyéb kiegészítése nincs, a felmerülő kérdések 
megválaszolásában szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta a beszámolót, elnök 
urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
megtárgyalta a beszámolót, és elfogadásra javasolja. A bizottsági ülésen felmerült, hogy a 
beszámolóból nem derül ki, hogy ténylegesen Jászberénybe hány beteg fordult. 
 
Farkas Katalin: amennyiben ez szükséges, akkor meg tudja küldeni ezt az adatot. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Szöllősi János képviselő: a 352 jászladányi hívás közül volt-e indokolatlan hívás, és ha igen, 
akkor hogyan tudják ezt szankcionálni? 
 
Farkas Katalin: a lakosság a 70/370-3104 telefonszám hívásával a diszpécser szolgálatot 
hívja, ahol egy mentőtiszt végzi a feladatát, aki gyakorló mentőtiszt, tehát a sürgősségi 
betegellátásban otthon van. Ő triázsolja a betegeket, ugyanúgy, mint az Országos 
Mentőszolgálat diszpécsere, és ez azt jelenti, hogy több kimeneteli pontja lehet a hívásnak, és 
amennyiben ez a hívás indokolatlan (például: két hete köhögök), akkor a diszpécser elmondja 
a betegnek, hogy mi a feladata, mi a következő lépés. Egy szűrő már itt beépítésre kerül, 
amikor a diszpécserrel veszi fel a kapcsolatot a beteg. A beteg számára ez egy fontos dolog, 
akkor ő más állapotban van, érzékenyebb állapotában van, mint egy egészséges ember, 
viszont mivel a kollégáik szakképzett emberek, ezért az indokolatlan, esetlegesen 
indokolatlannak tűnő hívásokat kiszűrik, és nem is kerül be a rendszerbe. Arra most nem tud 
adatot mondani, hogy mennyi indokolatlan eset volt az ellátásnál, mert nyilván megteheti azt 
is a lakos, hogy nem telefonál, hanem bemegy az ügyeletre. 
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Gyárfás Lajos képviselő: civil foglalkozásában temetkezési szolgáltató, és egy alapvető 
problémája van az orvosi ügyelettel, a halottszemlét végző orvos által kitöltött 6 példányos 
halott vizsgálati bizonyítvánnyal kapcsolatban. Úgy gondolja, hogy mivel ez hivatalos 
okiratnak minősül, fontos lenne, hogy pontosan és hiánytalanul kitöltenék az orvosok. Ezek a 
dokumentumok utána elkerülnek Jászberénybe, az ÁNTSZ központjába, és az ÁNTSZ, ha a 
dokumentum nincs jól kitöltve, akkor visszaküldi a szolgáltatón keresztül a család felé. Ha az 
ügyeletes orvos reggel 6 órakor befejezi az ügyeletét, akkor hol keressék ezt az orvost? Nem 
tudják utolérni az orvost, és ez alapvető probléma. A kitöltésnél olyan hiányosságok szoktak 
előfordulni, hogy nem töltik ki teljesen a fejrészt, vagy az alsó részt. Ez egy 6 példányos 
okirat, amelynek mind a 6 példányát le kellene pecsételni, de előfordul, hogy több példányról 
is lemarad a pecsét, vagy nem írja alá, vagy rossz dátumot ír, vagy nem is ír rá dátumot. Ezek 
kisebb problémák, de januárban történt egy olyan eset, amikor a 6 példányos bizonyítványt 
kitöltötte az orvos, kitöltötte a fejrészét, valamint a halálhoz vezető okokat is, beikszelte, hogy 
nem tart szükségesnek boncolást, megállapította a halálozás jellegénél, hogy természetes 
halál, és utána beutalta a jászberényi kórház patológiájára az elhunytat. Ezzel az esettel nem 
tudtak mit kezdeni, azóta sem derült rá fény, hogy hogyan történhetett ez az eset. Azt 
gondolja, hogy a családnak a traumában ez még egy kellemetlenség, és a családon 
szeretnének segíteni, hogy ne kelljen ilyen kellemetlen helyzetbe kerülniük. Minden 
munkahelyen minden munkavállalótól elvárják, hogy tudásának megfelelő képességgel 
végezze el a munkáját. Tisztelettel kéri, hogy ha van valamilyen ráhatásuk az orvosokra, hogy 
egy kicsit több odafigyeléssel töltsék ki a nyomtatványt, akkor ezt tegyék meg. Hozott egy 
rosszul kitöltött nyomtatványt, amit a napirend végén szívesen odaad fénymásolatban. 
 
Farkas Katalin: köszöni szépen a jelzést. Az ügyeleten van ez a 6 példányos dokumentum, 
amit a hatályos szabályoknak megfelelően kell kitölteni az orvosoknak, és ezzel nekik 
tisztában kell lenniük. Mivel 35 településközpontból 205 településsel állnak kapcsolatban 
jelenleg Magyarországon, szembesültek más helyeken is, hogy sokszor problémába ütközik 
ennek a dokumentumnak a pontos kitöltése, és emiatt az orvos igazgató egy protokollban 
előírta, hogy hogyan kell kitölteni a 6 példányost. Minden egyes variációra külön mintában ki 
van töltve ez a dokumentum, ami az ügyeletekre megküldésre került. Azon túlmenően, hogy 
szakmailag az orvosoknak tudniuk kell, hogy ezt hogyan kell kitölteni, a cég még ezt 
megerősítette egy protokoll kiadásával, hogy hogyan kell kitölteni. Természetesen, hogy most 
hallja, hogy még mindig bizonyos kollégáiknak problémát jelent, így meg fogják ismételni a 
protokoll kiküldését az ügyeleti helyre. Ilyenkor minden egyes helyre kiküldik újra, mert az 
ismétlés nem árt. Amennyiben viszont olyan probléma van, amit szakmailag orvosolni kell, 
akkor javasolja, hogy a központjukat keresse, mert nyilvánvalóan ők utol fogják érni az adott 
kollégájukat. Nyugodtan keresse a központi ügyeletet, mert ez nem azt jelenti, hogy 
Debrecenből fognak odamenni, hanem az adott telephely vezetőjét fogják megkeresni a 
problémával, és megtalálják annak a módját, hogy a dokumentáció rendesen kerüljön 
kitöltésre, és a rendeltetési helyre eljusson. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e még 
valakinek kérdése, véleménye, észrevétele? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: saját személyes tapasztalatát szeretné elmondani. 
Eddig semmilyen problémája nem volt az orvosi ügyelettel, és a korábbi szerződésben lévő 
céghez képest jobb visszajelzések voltak. Kicsit féltek, hogy Jászberénybe kell majd menni, 
az ügyeletre, de szerencsére nem voltak problémák. Amikor kijön a településre a mentőtiszt, 
nagyon pozitív visszajelzések érkeznek a lakosságtól, mert nagyon jó az emberekhez való 
viszonyuk, emberségesek, tisztelettel beszélnek a betegekkel, még akkor is, ha esetleg 
indokolatlannak tűnik a hívás. Mindenki elégedettséggel beszélt az ellátásról. A 
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Jászberényben lévő orvosi ügyelettel kapcsolatban sem hallottak panaszt. Most abba a 
helyzetbe kerültek, hogy karácsony előtt (karácsony a hétfő-kedd-szerdai napokat érintette) 
vasárnap délre belázasodott az egyik kisgyermekük, a három éves ikrek közül a kislány. 
Mivel hosszú ünnepnapok álltak előttük, ezért elindultak a gyerekekkel az ügyeletre, hogy 
lássa orvos őket. Mindkettő gyermeket vitték, mert a fiú sem volt sokkal jobb állapotban, csak 
még nem volt lázas, de a köhögéses tünetetek nála is fennálltak. 4 óra körül értek be, és 
nagyon sokan voltak a gyermekorvosi ügyeleten. Haladt szépen a rendelés, fél 6 körül 
kerültek sorra, még 14-en várakoztak utánuk, amikor az akkor rendelő doktornő kinézett az 
ajtón, és azt mondta, hogy ők még bemehetnek, a többi 14 pedig menjen át a felnőtt ügyeletre, 
mert ő 6 órakor be fogja fejezni a rendelést, el fog menni, mert fél 7-kor kezdődik a 
magánrendelése. Ezt közölte az akár 1,5 – 2 órája várakozó kisgyermekek szüleivel. 
Mindenféle gyermek volt köztük, a pici csecsemőtől, a nagyobb gyermekik. Megértették a 
szülők, elmentek a felnőtt ügyeletre, de nem tudja, hogy ott ellátták-e őket, majd ezzel 
kapcsolatban is lesz jelzése. Bementek a két hároméves gyerekkel, akinek a doktornő szerint 
egyenletesen kellett volna szuszognia és levegőt vennie ahhoz, hogy meg tudja hallgatni. 
Többször jelezte a doktornőnek, hogy ez a gyerek 3 éves, éppen betöltötte a 3. életévét, nem 
tud úgy szuszogni, ahogyan ő elvárja. Akkor a doktornő mutatta, hogy mutassa a gyereknek, 
hogy hogyan vegye a levegőt. Ezt megtette. A férjével együtt mutatták a két hároméves 
gyereknek, hogy hogyan szívjanak mély levegőt és hogyan fújják ki. Azt mondta erre a 
doktornő, hogy ha nem hajlandó a beteg együttműködni, akkor ő hiába van ott. Ennyi volt a 
vizsgálat. Nem érti, hogy egy nyugdíjas gyerekorvos hogyan várja el egy 3 éves gyerektől, 
hogy egyenletesen lélegezzen, mikor egész életében gyerekorvos volt, és ismeri a gyerekeket. 
Nem kaptak semmilyen gyógyszert, azóta sem tudják, hogy mi okozta a lázas állapotot. 
Csökkentsék a lázat, ezt a tanácsot kapták. Másnap szintén a családból lázas állapotba vitték a 
szülei az ügyeletre a majdnem 4 éves kislányt. Fél 6-kor szintén kijött a doktornő, és átküldte 
őket a felnőtt ügyeletre, ahonnan hazaküldték őket azzal, hogy másnap reggel 8-ra hozzák 
vissza a gyereket a gyerekorvoshoz. 
Eddig nagyon bízott az orvosi ügyeletben, mert nem voltak rossz tapasztalatai, de ez a két eset 
olyan mély nyomot hagyott benne, hogy megrendült a bizalom. Tervezte, hogy ha erre az 
ülésre eljön valaki a vezetőségből, akkor elmondja ezeket az eseteket. Szándékosan nem 
Mozsár Zoltánnak mesélte el a történteket, mert hozzá bármikor fordultak még mindig 
segítségükre volt. Tudja, hogy kevés az orvos, és nem sokan vállalnak ügyeletet, de ha a 
betegellátás ilyen szintű, akkor lehet-e ezt jelezni a doktornőnek, vagy ez természetes? Vagy 
lehet, hogy csak túl érzékenyen reagáltak erre az esetre? 
 
Farkas Katalin: szakmailag nem tudja megítélni az esetet, mert nem orvos, hanem 
közgazdász, de az nyilvánvaló, hogy a beteg vagy a hozzátartozója ilyenkor érzékenyebb 
állapotban van, ez természetes. Ettől függetlenül az orvos kollégának kötelessége a beteget 
megvizsgálni, és a feladatát kötelessége ellátni. Az adott napból tudni fogja, hogy ki volt 
akkor ügyeletben, és jelezni fogja felé a problémát. Kéri, hogy mindenképpen jelezzék a 
problémákat, mert csak akkor tudnak beavatkozni, ha tudnak róla. A jelzés nem feltétlenül jár 
azzal, hogy ez a kolléga holnapután már nem fog a rendszerükben működni, mert éppen 
előfordulhat, hogy neki is volt valamilyen problémája, de mindenképpen fognak felé jelzéssel 
élni. Az orvos szakmai igazgató fogja felé jelezni a problémát. Meg fogják nézni az ambuláns 
lapot, hogy arra mi kerül fel, mit állapított meg, és mit adott hozzá. Azért van a szakmai 
igazgató, hogy ezt megnézze. Szúrópróbaszerűen most is nézi, ha pedig probléma van, akkor 
célirányosan. Meg fogják tenni a szükséges lépéseket. Nem ígérheti, hogy a jövőben ez nem 
fog előfordulni, de törekedni fognak rá, hogy ne forduljon elő. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: 4-5 mondatban le volt írva, hogy a lázas 
állapotot hogyan csökkentsék, de gyógyszert nem kaptak. Leginkább nem ezzel volt 
probléma, hanem az elvvel, hogy elküldi azt a 14 beteget, akiket nem biztos, hogy a felnőtt 
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ügyelet ellátott, mert másnap sem látta el, hanem hazaküldték az a 3,5 éves gyereket. 
Ugyanakkor ne várja el egy 3 éves gyerektől, hogy úgy lélegezzen, ahogyan ő szeretné. 
 
Farkas Katalin: ez szakmai kérdés. Nem érti, hogy miért nem adott gyógyszert, mert a 
minimumrendeletben előírt gyógyszer feletti gyógyszerek is vannak az ügyeleten, bármikor 
meg lehet nézni, erre garanciát vállal, hogy ott mindenféle gyógyszer van, ami elő van írva. 
Amennyiben gyógyszerre volt szükség, akkor az biztos, hogy ez az ügyeleten megtalálható 
volt.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: receptet sem kaptak.  
 
Farkas Katalin: a recept más kérdés. Nyilvánvalóan tudnak receptet felírni, de nem az 
ügyelet dolga receptet felírni. Ha olyan a szituáció, akkor lehet felírni, vagy ha nincs 
gyógyszertár, akkor még egy-két tablettát is adhatnak. Utána fog járni, hogy mi történhetett. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért tudja elfogadni a 
pénzügyi bizottság javaslatára az orvosi ügyelet beszámolóját? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
6/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
Az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Országos Orvosi 
Ügyelet Nonprofit Kft. által készített beszámolót az orvosi ügyelet 2018. évi 
munkájáról az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni Farkas Katalinnak, hogy elfogadta a 
meghívást, és segítségükre volt a kérdések megválaszolásában.  
 

(Farkas Katalin átveszi a 6 példányos dokumentum fénymásolatát,  
majd elhagyja a tanácstermet.) 

 
 

2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Magyar Közút Zrt. tájékoztatója a 3226 és 3227 számú közút felújításának 
lehetőségeivel kapcsolatban 
Előadó: Magyar Közút Zrt. képviselője 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Jankovics Ferencnét, a Magyar Közút 
Zrt. képviselőjét, köszöni, hogy elfogadta a meghívást. A Magyar Közút részére írt egy 
megkeresést melyben tájékoztatást kért a 3226 és 3227-es számú közutak felújításának 
lehetőségeiről. Az írásos válasz megérkezett, mely a képviselők részére kiküldésre került. 
Megkérdezi Jankovics Ferencnét, hogy az írásos tájékoztatót kívánja-e szóban összefoglalni? 
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Jankovics Ferencné: amennyiben igény van rá, akkor nagyon szívesen összefoglalja, de 
szinte ugyanazokat tudja ismételni, amiket leírt. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, javaslata a tájékoztatóval kapcsolatosan? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: az írásos anyag számára nem elfogadható. Tudja, hogy ez ellen 
itt helyileg tenni nem tudnak. Volt már itt a megyei közútkezelő igazgatója is aki a 3226-os 
útra azt mondta, hogy útnak nem minősülő út. Ott, ahol ezen az úton nap mint nap megjelenik 
a közútkezelő gépkocsija, és nézi az út minőségét, felszólítják a földekre valamint az egyik 
telephelyről a másikra közlekedőket, hogy takarítsák le maguk után a sarat. Ezt meg is tennék, 
de nem tudják, mivel ezeken az utakon akkora kátyúk vannak, hogy már nem csak a Jász-
Plasztik busz, hanem a volán járműve is inkább a földutat használta. Tolják az út felújítását. 
Tavalyelőtt mart aszfalttal 100 méteren javították, most már kerékpárral sem lehet ott 
közlekedni. A 3227-es úton is van egy nagy kátyú, ahol szintén tavalyelőtt hetekig dolgoztak 
a munkatársaik, hát ez lett belőle. Nem tudja, hogy hová kellene menni, hogy egy használható 
úthálózatot kapjon ez a régió is. Ha Tiszasüly, Besenyszög és Jászladány lakossága 
Jászberénybe szeretne menni, akkor szembesülhetnek azzal, hogy milyen utakon kell 
menniük, ennek a településnek a lakosságszáma közel 10 ezer fő. Föltűnt, hogy kevesebb 
kamion jár erre, ami annak a hatására történt, hogy az ősz folyamán többször visszaforgatták 
Szászbereknél őket. 
 
Jankovics Ferencné: a 3226-os és 3227-es jelű utakat előterjesztették egy szakmai fórumon, 
és sajnos a döntéshozó irányító hatóság ezeket a táblázatokat különösen felül szokta bírálni. 
Egyetért azzal, hogy borzasztó állapotban vannak ezek az utak. Ezeket a táblázatokat a 
prognózisuk alapján a 2020-2021-es években fogják majd felújításra újra előterjeszteni, 
illetve előkészíteni. Ezen a fejlesztési osztályon dolgozik, és mindent megtesznek annak 
érdekében, minden listájuknak az elején szerepelnek az ebben a térségben megtalálható 
borzasztó állapotú utak, de sajnos többet tenni a megyei igazgatóságon nem tudnak. A 3225-
ös útnak egy elég hosszú szakasza is fel lesz újítva, amelynek már elkezdődött a jászkiséri 
szakaszán egy 2 kilométeres rész, ezt tovább fogják folytatni ebben az évben, illetve a Magyar 
Falvak Útfelújítási Program keretén belül szintén évekre, választókerületekre megyei 
keretösszeget szigorúan betartva kellett ezeket a szakmai előterjesztéseket összeállítaniuk. 
Sajnos ennél biztatóbban igazgató úr sem tudna mondani, mert heti lebontásban nagyon sokat 
dolgoznak Budapesten a központjukban, illetve most is közbeszerzési eljárásokat készítenek 
elő a 6 milliárdos program, a 100 milliárdos program is folytatódik. Nehézkesen, de szépen 
haladnak ezek az útfelújítások, és remélhetőleg ebben a térségben is, ahogyan a tájékoztató 
levélben is leírták Jászladány kül- és belterületén is lesznek felújítási munkáik. 
 
Szöllősi János képviselő: ez a tájékoztató 4 évről szól 2019-től 2022-ig. Nem az a baj, hogy 4 
évről szól, hanem az, hogy feltételesen használják ezt a 4 évet úgy, hogy a burkolat 
megújulhat. Nincs rá semmi garancia, semmi biztosíték, hogy ez meg is újul. 
 
Jankovics Ferencné: nem tudnak rá biztosítékot vállalni, mert nem a saját kompetenciájuk 
ennek eldöntése, mint ahogyan a levélben is próbálták ezt megerősíteni, hogy van egy 
döntéshozó bíráló bizottság, akik hozzák a határozatokat, és eldöntik, akár felülbírálva a 
szakmai javaslatokat is.  
 
Szöllősi János képviselő: ha ez a döntéshozó hatóság nem tud garanciát adni erre a 4 évre, 
akkor mire számítsanak? Ezt az utat nap, mint nap használni kell, és sokszor még letakarítva 
sincs. Mire lehet számítani? Csak reménykedni lehet a felújításban? 
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Jankovics Ferencné: mindig ígéretet kapnak, felterjesztik azokat a nyilvántartásaikat, 
amelyekben szerepelnek a lakossági bejelentések, és ezek alapján próbálják meg összeállítani 
a szakmai javaslataikat, ami csak javaslat. Sajnos ezt mindenki felülbírálja, akinek ez jogában 
áll. 
 
Szöllősi János képviselő: köszöni a tájékoztatót, hogy elkészítették, bízik benne, hogy 4 éven 
belül meg is történik az útfelújítás. A testület már nagyon sok erőfeszítést tett az út megóvása 
érdekében, ahogyan Bagi Zsolt képviselő úr is elmondta, többször kérték, hogy a 
kamionforgalom kerüljön kiszorításra, az utak további romlásának megelőzése érdekében, 
hiszen Szászberekig teljesen le van szakadva az út, és tele van kátyúval. Kérése, hogy ne esős 
időben javítsák a kátyúkat, mert annak nincs semmi értelme.  
 
Jankovics Ferencné: tolmácsolni fogja a kérést az üzemeltetési osztály felé. 
 
Bertalan László képviselő: vannak már kész tervek ezekre az útszakaszokra, a 3226-os és 
3227-es utakra? 
 
Jankovics Ferencné: 2018 második félévében kapták meg az előkészítésre a feladatot. Ennek 
az a menete, hogy a döntéshozó bíráló bizottság jóváhagyja a listát, ami a Minisztérium által 
fog megjelenni a Magyar Közlönyben is van erre egy lista. Amikor ez megjelenik, és 100%.-
os, akkor a Budapesti központ elkezdi a közbeszerzési eljárások megindítását. Keret-
megállapodásokkal, szerződésekkel rendelkezik a Magyar Nonprofit Zrt, ezekkel talán meg 
lehet gyorsítani egy-egy munkafolyamatot. Ennek a két útnak az előkészítési fázisában 
vannak. 
 
Bertalan László képviselő: többször találkozik az útellenőrzés feliratot viselő autóval, ami 
20-30/km/óra sebességgel közlekedik, és hónapok óta többször keresztülmegy azokon 20-30 
cm-es kátyúkon, amin a helyiek nap, mint nap közlekednek. Ahhoz is a döntéshozó hatóság 
engedélye kell, hogy ezeket a kátyúkat betömjék? A Magyar Közút nem döntheti el, hogy 
melyik kátyút mikor tömik be? 
 
Jankovics Ferencné: erről nem tud mit mondani, mert a fejlesztési osztályon dolgozik, nem 
az üzemeltetési részen. Az üzemeltetési osztálynak, az útellenőrzésnek az 1-2-4-5 számjegyű 
utakra megvan az ütemterve. Azt, hogy mi alapján döntik el, hogy melyik útra, melyik 
üzemmérnökség mikor megy ki, nem tudja megmondani, mert ez az üzemeltetési osztály 
feladata. 
 
Bertalan László képviselő: a tehenészetnél van egy 100 méteres szakasz, ami életveszélyes 
állapotban van, még arra is 4 évet kell várni, hogy ezt az életveszélyes állapotot 
megszüntessék? Erre sincs a Magyar Közútnak kapacitása? 
 
Jankovics Ferencné: biztosan van kapacitása, de erre nincs rálátása, mert az üzemeltetési 
osztályhoz tartozik a 4 üzemmérnökség. Az üzemmérnökség vezetőknek is megvan a maga 
eljárásrendje és a kapcsolattartás, illetve a lakossági bejelentések alapján döntenek. 
 
Bertalan László képviselő: érti, de az útellenőrzéses autó minden nap megy. Ezeket nem kell 
nekik felírni, és jelenteni? Akkor mit ellenőriz?  Akkor minek jár ez az autó? 
 
Jankovics Ferencné: amikor még az üzemmérnökségen dolgozott, akkor volt egy havi 
lebontású tervük, egy útellenőrzési napló, és ebbe kellett lejegyzetelni a hibákat. Nem tudja, 
hogy most hogyan működik a rendszert, mert mint mondotta a fejlesztési osztályon dolgozik, 
nem az üzemeltetésnél. 
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Bagi Zsolt Arnold képviselő: a Magyar Közút hálás lehetne Jászladánynak, mert amióta 
elkészült a szennyvízberuházás, akkor Jászladány belterületén a 3226-os és a 3227-es út is le 
lett húzva  aszfalttal, azóta ezen az úton nem végeztek javítást, illetve most hétvégén 3 taliga 
anyagot tettek bele a kereszteződésnél a kátyúba. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azért mert szólt, hogy ezt javítsák ki. 
 
Bertalan László képviselő: a másik oldalon már nem sikerült kijavítani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ott nem.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: 3 éve van készen a szennyvíz beruházás, és azóta nem kellett itt 
javítaniuk. Ha más településre levetítve a 3 éves költségeket kiszámolnák, akkor nem 100 
métert futna ki, hanem esetleg 1-1 kilométert. A szennyvízberuházónak csak a nyomvonalat 
kellett volna visszaállítani, de különböző lobbi hatására ezt teljes lehúzással kivitelezték. 
 
Szöllősi János képviselő: a másik oldalon is bekátyúzhatták volna.  
 
Jankovics Ferencné: az üzemeltetési osztály vezetője felé jelezni fogja.  
  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek egyéb kérdése, véleménye, javaslata? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
tájékoztatót a szóbeli kiegészítésekkel? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 2 nem szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
7/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A Magyar Közút Nonprofit Zrt. tájékoztatójának elfogadása a 3226 és 3227 számú 
közút felújításának lehetőségeivel kapcsolatban 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Magyar Közút 
Zrt. által készített írásos tájékoztatót a 3226 és 3227 számú közút felújításának 
lehetőségeivel kapcsolatban a szóbeli kiegészítésekkel együtt. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Magyar Közút Nonprofit Zrt.  
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni Jankovics Ferencnének, hogy a 
képviselők kérdéseinek megválaszolásában rendelkezésre állt.  
 

(Jankovics Ferencné elhagyja a tanácstermet.) 
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3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi 
munkájáról 
Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szeretettel köszönti Dr. Veres Viktóriát, a Deák 
és Veres Ügyvédi Iroda képviselőjét, köszöni, hogy elfogadta a meghívást. Az ügyvédi iroda 
írásos beszámolóját minden képviselő megkapta, megkérdezi Dr. Veres Viktóriát, hogy 
kívánja-e az írásos anyagot szóban összefoglalni, vagy kiegészíteni? 
 
Dr. Veres Viktória: nem kívánja szóban kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen 
válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja az írásos beszámoló elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Szöllősi János képviselő: a beszámoló második oldala azzal kezdődik, hogy a Szentandrási 
Vendégház Szolgáltató Kft. és Szórák Károly és az önkormányzat közötti vitában képviselték 
az önkormányzatot, azt szeretné kérdezni, hogy ez az ügy hogy áll, mikor van rá esély, hogy 
az önkormányzat birtokba vegye az ingatlant? 
 
Dr. Veres Viktória: ebben az ügyben bírósági eljárás volt folyamatban, ahol sikerült 
egyezséget kötni, így peren kívül megegyeztek az ingatlan tulajdonosával, és meg is kötötték 
a szerződést. A bírósági eljárás azzal jár, hogy az ingatlanra a bíróság perfeljegyzési jogot 
jegyeztet be, amelynek folyamatban van a törlése, ezt már tavaly kérelmezték. A birtokba 
vételnek véleménye szerint nincs akadálya. Nem emlékszik rá pontosan, hogy a szerződésben 
erre milyen rendelkezés vonatkozott, de úgy gondolja, hogy mivel a vételár megfizetése 
megtörtént, ezért a birtokba vétel is megtörténhet, ha még nem került erre sor. A tulajdonos 
ettől nem zárkózott el, úgyhogy fel kellene venni vele a kapcsolatot, és jelezni, hogy az 
önkormányzat használatba szeretné venni az ingatlant. Ennek az adásvételnek a jogi része 
lezáródott.  
 
Szöllősi János képviselő: megköszöni a tájékoztatást.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
8/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi munkájáról 
szóló beszámoló elfogadásáról  
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az önkormányzat jogi 
képviseletével megbízott Deák és Veres Ügyvédi Iroda (5000 Szolnok, Szapáry út 20. 
I/7.) 2018. évi munkájáról szóló beszámolót a szóbeli kiegészítésekkel együtt az 
előterjesztés szerint.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Deák és Veres Ügyvédi Iroda 5000 Szolnok, Szapáry út 20. I/7 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközeinek (TRE) 
módosításához 
Előadó: Dankó Zoltán főépítész 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, átadja a szót Dankó Zoltán főépítésznek. 
 
Dankó Zoltán: a településen jelenleg két Rendezési Terv módosítás van folyamatban, az 
egyik a T-Plasztiknak a Tisza utcával kapcsolatos ügye, a másik a Jász-Föld Zrt. 
szarvasmarha  telepének az egységes övezeti besorolása. Ennél a napirendi pontnál 3 
előterjesztés készült, mely 3 határozati javaslatot tartalmaz. A tervezés folyamatában 
eljutottak addig, hogy a testület határozata szükséges az eddig elvégzett munka lezárásához, 
és ennek a határozatnak a birtokában tudja továbbküldeni az állami főépítésznek az anyagot, 
hogy a további egyeztetések megkezdődhessenek. A harmadik határozat tervezet azért vált 
szükségessé, mert eddig két különálló szálon haladt a tervezés, mivel mind a két esetnél 
voltak nehézségek, és nem lett volna jó, ha az egyik rendezési terv a másik folyamtatát 
nehezítette volna. A lakossággal kapcsolatos problémákat sikerült megnyugtatóan rendezni, a 
Jász-Föld kérelmét érintő témában pedig a Környezetvédelmi Hatóság sikerült megegyezni, 
így mindkét esetben elhárultak az akadályozó tényezők. Lehetőség nyílt arra, hogy a két 
önálló eljárást egy eljárásban folytassák tovább, és így kerülne be az állami főépítész elé. A 
szolnoki állami főépítésznek az álláspontja az, hogy egyszerre csak egy rendezési tervet lehet 
egyeztetni, majd elfogadni, és a másikat akkor lehet hozzá beküldeni, ha az előző már el van 
fogadva. Ebben az esetben el kellene dönteni, hogy melyik eljárás legyen az első, így a 
második egy-két hónap csúszást szenvedne el. Ha a két eljárást egy döntéssel egyesítik, akkor 
ez elkerülhető, mert egyszerre folyik tovább mindkettő, és előreláthatólag a február végi 
testületi ülésen már elfogadásra terjeszthető elő. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
javasolja a Jász-Föld Zrt. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászladány 
Nagyközség Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyeztetési eljárás 
lezárását, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának kezdeményezését, 
ugyanezt javasolja a bizottság a T-Plasztik kérelme kapcsán is, továbbá javasolja a bizottság 
Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközök módosítása kapcsán a végső szakmai 
véleményezési szakaszok összevonását. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a az ügyrendi  
bizottság első javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
9/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A Jász-Föld Zrt. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászladány 
Nagyközség Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyeztetési 
eljárás lezárására, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának 
kezdeményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 267/2018. (VII. 19.) 
számú határozatával döntött a Jász-Föld Zrt. kérelmére a Jászladány Nagyközség 
Településrendezési eszközeinek (TRE) módosításáról. Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester a TRE tervezetét a 2019. január 9-i fórumon véleményeztette a 
partnerekkel, amelyre vélemény nem érkezett be.  
A Képviselő-testület a partnerségi egyeztetést lezártnak tekinti, és elfogadja, valamint 
felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a végső szakmai 
véleményezési szakasz lefolytatásának kezdeményezése érdekében az állami 
főépítészi hatáskörében eljáró, hatáskörrel és illetékességgel rendelkező megyei 
kormányhivatalhoz kérelem benyújtására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság második javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
10/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A T-Plasztik Kft. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászladány 
Nagyközség Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyeztetési 
eljárás lezárására, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának 
kezdeményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 300/2018. (VIII. 30.) 
számú határozatával döntött a T-Plasztik Kft. kérelmére a Jászladány Nagyközség 
Településrendezési eszközeinek (TRE) módosításáról. Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester a TRE tervezetét a 2019. január 9-i fórumon véleményeztette a 
partnerekkel, amelyre vélemény nem érkezett be.  
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A Képviselő-testület a partnerségi egyeztetést lezártnak tekinti, és elfogadja, valamint 
felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a végső szakmai 
véleményezési szakasz lefolytatásának kezdeményezése érdekében az állami 
főépítészi hatáskörében eljáró, hatáskörrel és illetékességgel rendelkező megyei 
kormányhivatalhoz kérelem benyújtására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a két eljárás 
összevonásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
11/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközök módosítása kapcsán a végső szakmai 
véleményezési szakaszok összevonására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a T-Plasztik Kft. (5055 
Jászladány, Tisza u. 4.) és a Jász-Föld Zrt. (5055 Jászladány, Tiszasülyi u. 1.) 
fejlesztési beruházása megvalósítása érdekében elfogadja a Jászladány Nagyközség 
Településrendezési Eszközei (TRE) módosításának tervezetét. 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a két TRE 
módosítás végső szakmai véleményezési szakaszok lefolytatásait egy eljárásban 
kezdeményezze, valamint az állami főépítészi hatáskörében eljáró, hatáskörrel és 
illetékességgel rendelkező megyei kormányhivatalhoz kérelmet nyújtson be. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot minden képviselő megkapta, 
átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az előterjesztés szerint módosítanák a 2018. évi 
költségvetést, mely kormányzati és saját hatáskörű módosításokat tartalmaz. Az előterjesztés 
részletesen tartalmazza intézményenként, illetve összesítve is, hogy melyik sorokon milyen 
változás történik. A bevételi és kiadási főösszeg 2.011.342.210,- forintra módosul. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 



 15 

 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
elfogadásra javasolja az előirányzatok módosítását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
költségvetési előirányzatok módosítását a pénzügyi bizottság javaslatára az előterjesztés 
szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
12/2019. (I. 31.) sz. határozata 

 
2018. évi költségvetési előirányzatok módosítása  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 2.011.342.210,- 
forintra módosul.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a költségvetési rendelet módosításáról készült 
írásos anyagot mindenki megkapta, melyet nem kíván szóban kiegészíteni, átadja a szót 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az előzőleg elfogadott előirányzat módosítás kerül 
beépítésre a költségvetési rendeletbe, mely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 
2.011.342.210,- forintra módosul. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
elfogadásra javasolja a költségvetési rendelet módosítását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
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(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 2018. évi 
költségvetési rendelet módosítását az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 9 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

1/2019. (II. 1.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 

2018. évi költségvetéséről szóló 

6/2018. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 

 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a NÜVI beszámolóját írásban mindenki 
megkapta, megkérdezi Göröcs László megbízott intézményvezetőt, hogy kívánja-e az írásos 
anyagot szóban kiegészíteni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja szóban kiegészíteni, a felmerülő 
kérdésekre szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja az írásos anyag elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a NÜVI 
beszámolóját az előterjesztés szerint?  
A Képviselő-testület a beszámolót 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
13/2019. (I. 31.) sz. határozata 
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Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2018. december 7-től 
2019. január 24-ig terjedő időszakra. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a polgármester szabadságának elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos 
előterjesztést mindenki megkapta. Átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület gyakorolja a munkáltatói jogokat a polgármester 
tekintetében. Az egyik ilyen jog az, hogy a szabadságának ütemezését elfogadja, a módosított 
önkormányzati törvény rendelkezik arról, hogy ezt az ütemtervet minden évben február 28-ig 
szükséges elfogadnia a testületnek. Polgármester asszony előterjeszttette, hogy milyen 
ütemezést kíván jóváhagyatni, melyet javasol elfogadásra. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 
elfogadásra a polgármester szabadságának ütemtervét az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrend 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
14/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A polgármester 2019. évi szabadság ütemezésének elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester 2019. évre vonatkozó szabadságolási tervét az előterjesztés szerint. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalanné Drávucz Katalin polgármester helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejének elfogadására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejéről 
készült írásos anyagot minden képviselő megkapta. intézményvezető asszony jelezte, hogy 
nem tud részt venni a testületi ülésen, mert elkészült az egyik óvoda rész, és pakolnak vissza. 
Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
óvoda és bölcsőde zárva tartási idejének elfogadását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
15/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde nyári időszakban történő zárva tartásának 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja, hogy a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde a nyári zárva tartásának idejét az intézmény SZMSZ-ében foglaltaknak 
megfelelően 2018-ban az alábbi időpontban fogja tartani: 

 
Petőfi úti Tündérkert óvodában:  2019. július 1-től július 21-ig (3 hét) 
Rákóczi úti Szivárvány óvodában:   2019. július 22-től augusztus 11-ig (3 hét) 
Bölcsődében:     2019. július 1-től július 14-ig (2 hét). 
 
Az óvoda nyári zárva tartása ideje alatt a szülői igényeket figyelembe véve a nyitva 
tartó óvodában fogadják az óvodás gyermekeket, biztosítják felügyeletüket. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról, 
különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére, nevelőszülőkkel és az 
intézményekkel tartott kapcsolatukra 
Előadó: Czibak László elnök 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
2018. évi munkájáról készült írásos anyagot minden képviselő megkapta, bár nem minden 
kérdésre kaptak választ az anyagból. Elnök úr kapott meghívót a testületi ülésre, de nem 
jelezte, hogy nem tud rész venni, és nincs jelen. Ügyrendi bizottság tárgyalta a beszámolót, 
elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 
elfogadásra az írásos anyagot az előterjesztés szerinti tartalommal, bár a bizottság ülésén sem 
vett részt elnök úr, így nem tudtak részére kérdéseket feltenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: bízzanak az őszi választásokban. 
 
Szöllősi János képviselő: ugyanez a véleménye, mert ez rosszabb, mint az előző volt. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tájékoztatásként szeretné elmondani, hogy a 
bizottsági ülésen igény merült föl arra, hogy a jövőben a Roma Nemzetiségi Önkormányzati 
ülésre valamennyi képviselő-testületi tag, bizottsági tag, és intézményvezető is kapjon 
meghívót, hogy hátha ott érdemben tudnak kérdéseket föltenni elnök úrnak. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
beszámolót az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 2 nem szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
16/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés 
szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
  é r t e s ü l n e k .  
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Bagi Zsolt Arnold képviselő: hiába tesznek fel neki kérdéseket, mert most is meg volt 
fogalmazva, hogy miről kérnének beszámolót, de semmi nem történik. Van olyan település, 
ahol rendesen működik a roma önkormányzat? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Alattyánban nagyon szépen működik a 
kisebbségi önkormányzat. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: Alattyánon nagyon intelligens, tanult hölgy a roma 
önkormányzat vezetője, de ő tényleg együttműködik az önkormányzattal és tudnak együtt 
dolgozni. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: itt komoly tudást, műveltséget és mindenféle dolgot érintő 
problémák vannak. 
 
Szöllősi János képviselő: ennek a beszámolónak a 2018. évben végzett munkájukról kellene 
szólni, de ez inkább a vágyálmaikról, óhajaikról szól, hogy hogyan kellene működni. Akik 
őket megválasztották azok felé tartoznának beszámolóval. Meg szerette volna az elnök urat 
kérdezni, hogy Farkas Flóriánnal milyen kapcsolata van? Abból az 1,6 milliárdból, amivel 
nem tud elszámolni, abból kapott-e a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat? 
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az együttműködési megállapodásról készült 
írásos anyagot mindenki megkapta, megkérdezi Lovász Imre jegyzőt, hogy kívánja-e szóban 
kiegészíteni, vagy összefoglalni? 
 
Lovász Imre jegyző: nem szeretné kiegészíteni, mindkét bizottság ülésén elhangzott, hogy 
miért szükséges a felülvizsgálat. Amennyiben kérdés merül föl, szívesen áll rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
együttműködési megállapodás elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság is tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság is javasolja az együttműködési megállapodás elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
bizottságok javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
17/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 

A Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat között kötött 
együttműködési megállapodást az előterjesztés szerint. 
Képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg az 
együttműködési megállapodás aláírására. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat, 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület tavaly év végén pályázatot írt ki a védőnői 
álláshelyre, melyben a benyújtási határidőt 2019. január 15-ben határozta meg. Sajnálatos 
módon határidőre pályázat nem érkezett be, így javasolja a pályázati eljárás eredménytelenné 
nyilvánítását, valamint egy korábbi képviselő-testületi döntésnek megfelelően az előterjesztés 
szerint új pályázat kiírását, melyben a pályázat benyújtásának határideje 2019. március 15, az 
elbírálási határidő 2019. 03. 28, illetve az álláshely az elbírálást követően azonnal betölthető 
lenne. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a kiírt 
pályázat eredménytelenné nyilvánítását, valamint javasolja új pályázat kiírását az előterjesztés 
szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
18/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a védőnői álláshelyre kiírt pályázati 
eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban meghatározott 
határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
19/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
Védőnői álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a védőnői 
állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A védőnői ellátásra a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség közigazgatási területe 

Ellátandó feladatok: 
a területi védőnői ellátásról szóló 49/2004.(V.21.) ESZCSM rendeletben 
foglaltak szerint 

Illetmény és juttatások: 
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  



 23 

Képesítési feltételek: 
Az egészségügyi főiskolai, egyetemi védőnői szakképzettség, vagy azzal 
egyenértékűnek elismert oklevél 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz, motivációs levél 
 - végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik. 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
2019. március 15. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
2019. március 28. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: védőnő. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a védőnő személyéről. 
A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás 
során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
 https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
Lehetőség van munkáltatói döntésen alapuló illetmény megállapítására. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: sajnos itt is ugyanaz a helyzet, mint a védőnői álláshelyre kiírt pályázat 
esetében, ugyanazon a testületi ülésen született döntés arról, hogy a pályázat kiírásra kerül a 
háziorvosi álláshelyre, itt sem érkezett a 2019. január 15-i határidőre pályázat, így itt is 
szükséges a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítása. Új pályázat kiírására készült 
előterjesztést, melyben a határidők a védőnői álláshelyre kiírt pályázathoz hasonlóan vannak 
meghatározva. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a kiírt 
pályázat eredménytelenné nyilvánítását, valamint javasolja új pályázat kiírását az előterjesztés 
szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
20/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt 
pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
21/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
Felnőtt háziorvosi álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a III. sz. 
felnőtt háziorvosi állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A háziorvosi munkakör betöltésére a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelő III. sz. háziorvosi körzet 

Ellátandó feladatok: 
Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelőjének III. sz. háziorvosi körzetében a 
felnőtt háziorvosi feladatok ellátása, határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelővel 
kötött szerződés alapján. 

Illetmény és juttatások:  
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Egyetemi végzettség, az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. 
törvényben, valamint annak végrehajtásáról szóló 313/2011. (XII. 23.) 
Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 
tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EüM rendeletben előírt feltételek. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz 
 - iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - Orvosok Országos Nyilvántartásba vételéről szóló igazolás 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. március 15. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. március 28. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
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Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: felnőtt háziorvos. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója, a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a háziorvos 
személyéről. A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat 
kiírója az eljárás során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
  https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A háziorvosi munkakör határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
jogviszonyban, vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelővel kötött szerződés alapján is ellátható. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 
Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot az Egyetemek orvosi 
szakjaira is küldje meg. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Pályázati kiírás a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói 
álláshelyére, valamint ideiglenes bizottság létrehozása a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos 
előterjesztést minden képviselő megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: Kun Adriennt a képviselő-testület az intézmény vezetésével megbízta 
2019. június 30-ig, de legfeljebb az intézményvezetői munkakör pályázat útján történő 
betöltéséig. Itt egy végrehajtási rendelet előírja, hogy 3 havonta ki kell írni a pályázatot addig, 
amíg egy megfelelő képesítéssel rendelkező személyt nem tud kinevezni a képviselő-testület. 
Ennek megfelelően egy pályázati kiírást terjesztettek elő, melyben a pályázat benyújtási 
határideje 2019. március 15, a pályázat elbírálási határideje 2019. március 28, a munkakör 
betöltési ideje pedig május 1. lenne 5 évre történő kinevezéssel. A pályázat elbírálására 
szakértelemmel rendelkező ideiglenes bizottságot szükséges létrehozni, melyet a második 
határozati javaslat tartalmaz. A bizottságnak legalább 3 főből kell állnia, az előterjesztésben 4 
tagot javasolnak, tekintettel arra, hogy ha véletlenül valaki nem tud részt venni a bizottság 
ülésén, akkor is határozatképes legyen. a bizottság egyik tagjának az NMI Művelődési Intézet 
Nonprofit Közhasznú Kft. delegált tagjának kell lennie.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született?  
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
igazgatói álláshelyre a pályázat kiírását az előterjesztés szerinti tartalommal, valamint 
javasolja elfogadásra az ideiglenes bizottság tagjainak megválasztását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázat 
kiírásával az ügyrendi bizottság javaslatára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
22/2019. (I. 31.) sz. határozata 

Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshely pályázati 
kiírásáról 
  

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 
Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgató beosztás ellátásának 
pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

 

Az igazgató (magasabb vezető) beosztásra a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény 20/A.§ és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény végrehajtásáról a művészeti, a közművelődési és a közgyűjteményi 
területen foglalkoztatott közalkalmazottak jogviszonyával összefüggő egyes kérdések 
rendezéséről szóló 150/1992. (XI. 20.) Korm. rendelet (továbbiakban: 150/1992. (XI. 
20.) Korm. rendelet) alapján pályázatot hirdet. 

 

 A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
  határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 
 

 A foglalkoztatás jellege: 
  teljes munkaidő 
 

 A vezetői megbízás időtartama: 
  a vezetői megbízás határozott időre 2019. május 01 – 2024. április 30-ig szól 
 

 A munkavégzés helye: 
  Jász-Nagykun-Szolnok megye 
  Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár  
  5055 Jászladány, Kossuth Lajos u. 110.sz. 
 

 A beosztáshoz tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
Közművelődési feladatok ellátása. Munkaköri feladatai ellátása mellett az 
intézmény vezetése, szakszerű és törvényes működtetése, munkáltatói jogkör 
gyakorlása. Az intézmény képviselete, a takarékos gazdálkodás biztosítása. A 
nagyközségben megrendezésre kerülő rendezvények, nemzeti és helyi 
ünnepségek szervezése, a helyi civil szervezetek segítése. Pályázati 
lehetőségek figyelemmel kísérése. 
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 Illetmény és juttatások:  
az illetmény megállapítására és juttatásokra a „Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló” 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

 

 Pályázati feltételek: 
 - magyar állampolgárság 
 - büntetlen előélet  
 - cselekvőképesség 
 - vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatása  
 - főiskola, vagy egyetemi szintű végzettség 
  - a 150/1992.(XI.20.) kormányrendelet 6/A § (1) bekezdésében meghatározott 

képesítési és gyakorlati feltételek megléte (ld. részletesen az egyéb 
információknál) 

 - legalább 5 év feletti szakmai tapasztalat 
 - magasabb vezetői beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a 

munkáltatóval közalkalmazotti jogviszonyban áll vagy a megbízással 
egyidejűleg közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető 

 - Nyilatkozat, hogy a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettséget vállalja.  
 

 Elvárt kompetenciák: 
 - Precizitás, elhivatottság, együttműködési készség, jó kommunikációs 

képesség, önálló munkavégzés    
 

 A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - az intézmény vezetésére vonatkozó szakmai program 
 - szakmai gyakorlatot igazoló okmányok másolata  
 - szakmai önéletrajz 
 - az iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - három hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, hogy a pályázati anyagában foglalt személyes 

adatainak a pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez 
hozzájárul  

 - nyilatkozata, hogy a pályázat elbírálását a képviselő-testület nyílt vagy zárt 
ülésen tárgyalja 

 

 A beosztás betölthetőségének időpontja: 
  2019. május 1. 
 

 A pályázat benyújtásának határideje:  
  2019. március 15. 
 

 A pályázat elbírálásának határideje: 
  2019. március 28.  
 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester nyújt a 06-57-817-947-es telefonszámon. 

 

 A pályázatok benyújtásának módja:  
 - Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat címére 

történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz.). Kérjük a 
borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot, 
valamint a beosztás megnevezését: igazgató 

 - Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

 



 29 

 A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően, a pályázókat a 
kinevezési, megbízási jogkör gyakorlója által létrehozott szakértelemmel 
rendelkező ideiglenes bizottság meghallgatja, majd javaslata alapján a 
Képviselő-testület dönt az igazgató személyéről.  
A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás 
során fenntartja. 

 

 A pályázati kiírás további közzétételének helye:  
  https://kozigallas.gov.hu, Ladányi Hírek helyi újság 
 

 A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A 150/1992.(XI.20.) Korm. rendelet 6/A. § (1) bekezdése, a 6/F. § (1) 
bekezdése és a 22. § (1) bekezdése alapján előírt szakképzettség; a 6/G. § (2) 
bekezdésében előírt államháztartási és vezetési ismereteket nyújtó tanfolyam 
eredményes elvégzésének okirattal történő igazolása, vagy szándéknyilatkozat 
a megbízás kezdetétől számított két éven belüli elvégzéséről, a 6/A. § (1) 
bekezdés aa) és ab) alpontokban előírt képesítésnek megfelelő feladatkörben 
szerzett legalább öt éves szakmai gyakorlat 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a szakértelemmel 
rendelkező ideiglenes bizottság létrehozásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
23/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 

Szakértelemmel rendelkező ideiglenes bizottság létrehozása a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Helyi 
Önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 57.§. (3) bekezdésében 
biztosított jogkörében eljárva, figyelemmel a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény 20/A. §. (6) bekezdésére, ideiglenes bizottságot hoz létre a 
Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói beosztás ellátására 
kiírt álláshelyre érkező pályázatok véleményezésére. A bizottság megbízatása e feladat 
ellátásának idejére szól. 

 

A Képviselő-testület a bizottság tagjainak megválasztja az alábbi személyeket: 
 

1. Bagi Zsolt Arnold 5055 Jászladány, Nagydabi u.7. sz. 
2. Bertalanné Drávucz Katalin 5055 Jászladány, Kossuth L. u. 37. sz. 
3. Seresné Lados Éva 5055 Jászladány, Damjanich u. 7. sz. 
4. NMI Művelődési Intézet Nonprofit Közhasznú Kft. Jász-Nagykun-Szolnok 

megyei irodájának delegált tagja 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Ideiglenes Bizottság tagjai lakóhelyükön 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztatás a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: tavalyi évben egy képviselői kérdés merült fel, hogy egy tájékoztató 
kerüljön a képviselő-testület elé, mely a mezőőrök munkaidejéről, illetve annak módosítási 
lehetőségeiről szól. Jelenleg napi 8 órás munkaidőben végzik hétfőtől péntekig a munkájukat. 
Ez módosítható, tekintettel arra, hogy rájuk a közalkalmazotti törvény illetve a 
munkatörvénykönyv rendelkezései vonatkoznak.  A munkaidő lehet egyrészt a mostani, 
másrészt lehet munkaidő keretben. A munkaidő keretet legalább 7 nappal előtte kell jelezni. 
Legalább 1 hétre, de legfeljebb 4 hónapra lehet megállapítani, írásban kell közölni, ez egy 
egyoldalú nyilatkozat. A napi munkaidő 4 óra és 12 óra között lehet, de összességében nem 
haladhatja meg a heti munkaidő a 48 órát. A másik lehetőség a kötetlen munkarend, amikor a 
munkáltató a munkavállaló számára írásban átengedi annak a megszervezését, hogy a napi 
munkaidejét hogyan osztja be. A harmadik lehetőség az osztott napi munkaidő, ami azt 
jelenti, hogy a munkaidőt legfeljebb két részletben el kell osztani, viszont ebben az esetben a 
felek megállapodása szükséges, tehát szükséges hozzá, hogy a mezőőrök is hozzájáruljanak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségeiről szóló tájékoztató elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság is tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság is javasolja a tájékoztató elfogadását, viszont a pénzügyi bizottság ülésen felmerült 
az a gondolat, hogy a veszélyeztetett időszakokban -  fűtési időszak – lehetne-e arról 
megállapodni, hogy osztott munkaidőben, vagy munkaidő keretben végeznék a munkát. Úgy 
gondolják, hogy déli 12-kor nem mennek fát lopni, hanem nagy valószínűséggel alkonyat 
után indulnak. Azon kívül az illegális szemétlerakások is valószínűleg nem nappal történnek, 
annál inkább hétvégén, és amikor jönnek haza a vállalkozók az esti órákban. Ennek a 
lehetőségét gondolta a pénzügyi bizottság, hogy vizsgálja meg a testület. 
 
Szabó László mezőőr: régebben a kezdetekkor volt úgy, hogy a téli időszakban 4 órát 
dolgoztak, és a nyári időszakban pedig 12 órát. Ez utána meg lett szüntetve a falopások miatt. 
Most napi 8 órát dolgoznak rendes munkaidőben, de ugyanakkor rugalmas munkaidőben, 
mert ha van bizonyos terület, ahonnan jobban lopják a fát, akkor arra jobban odafigyelnek. A 
falopást, a szemetelést, a kukoricalopást ekkora területen - 8 ezer hektár fölötti területen – 
nem lehet behatárolni, hogy mikor történik. Nem lehet kimondottan azt mondani, hogy este 
lopják, vagy reggel. Nem lehet meghatározni, hogy mikor történik, és nem lehet olyan módon 
megőrizni, mint ahogyan szeretnék.  Amikor kezdték a mezőőrséget, akkor 4 mezőőr volt, 4 
járművel, tehát 4 felé jártak. Most ez lecsökkent 1 járműre 2 fővel. Nem lehet ugyanazt 
teljesíteni, nem tudják az egész területet bejárni. Meg lehet az osztott munkaidőt is valósítani, 
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de a szemetelésnél, a falopásnál, a kukoricalopásnál nem tudnak mit tenni, mert ha kimennek 
a Tiszasülyi útra, akkor lehet, hogy viszik a Szentgyörgyi úton. Ha a Szentgyörgyi úton 
vannak, akkor lehet, hogy a Kiséri úton lopnak. Nem lehet kiszámolni, hogy mikor hol 
vannak. A szemetet nagyon gyorsan le lehet dúrni. Ha akkor épp azon a területen nem járnak, 
akkor nem tudják tetten érni. Utána fel kell túrni a szemetet, hogy találjanak valami 
bizonyítékot, hogy ki hagyta ott. Ha a nyári időszakban kinn vannak öntözőberendezések, 
szivattyúk, szénabálák, akkor osztott munkaidőben mennek, mert kimennek délelőtt, és 
délután 3 után. Ha hagymaszedés van, akkor kimennek éjszaka is. ha úgy látják, hogy kell, 
akkor kimennek hétvégén is. egyébként van egy 8 órás munkaidő, van egy készenléti idő, 
amit sehol senki semmiféle módon nem említ, és nem számol, de azt jelenti, hogy ha hívják, 
akkor megy. Ez sehol nem szerepel, de ezt nem is szokták felhánytorgatni, mert rugalmas a 
munkaidejük, tehát ez belefér. Ha hívják, akkor mennek. Lehet osztani a munkaidőt, és 
csűrni-csavarni, de ketten vannak egy autóval, ennél többet nem tudnak kihozni a munkából.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: úgy látja, hogy ez a mezőőrség nagyon nyögve megy már így, 
ahogyan Szabó László mezőőr is mondta, hogy ketten vannak, nem tudnak már eleget tenni. 
 
Szabó László mezőőr: nem mondott ilyet, hogy nem tudnak eleget tenni.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: most mondta, hogy ha Tiszasüly felé járnak, akkor 
Szentgyörgy felé lopnak.  
 
Szabó László mezőőr: ebből az volt érthető, hogy nem tudnak eleget tenni? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: mint határban járó ember azt látja, hogy a mozgások inkább az 
esti, szürkületi órákban vannak. Legnagyobb szénabálával rendelkező egység a Jász-Föld Zrt. 
2018-ban bálázás után szénabála nem maradt kinn a határban, mert azért a dolgozókat vették 
volna elő, ha aznap nem lett volna behordva, amikor be lett bálázva. Szalmabála 
természetesen maradt kinn. Az öntözőgépekre a Jász-Föld Zrt. mindig biztosít embert és 
járművet, aki körbejár és vigyáz rá. Saját meglátása szerint a falopások nem világos nappal 
történnek. 
 
Szabó László mezőőr: a mezőőrség azért került az önkormányzathoz, és nem maradt a TSZ-
nél, mivel a TSZ-nek van földje, és van még sok gazdának is földje. A Jász-Föld valóban 
beviszi a szénát, nem marad kinn estére, de a gazdáknak sajnos már volt szénalopásuk, és ők 
szokták kinn hagyni. Nem csak a Jász-Föld Zrt. földje van a határban, hanem a gazdáké is.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: Szabó László mezőőrtől kérdezi, hogy miként látja, van a két 
mezőőrnek visszatartó ereje a határban, a nappali időszakban? 
 
Szabó László mezőőr: a mezőőrség feladata elsősorban a megelőzés, tehát az, hogy lássák 
őket, és így ne gondoljanak arra, hogy menjenek lopni. Másodsorban feladatuk a tettenérés, 
ami nagyon nehéz, mert egy fát nagyon rövid idő alatt ki lehet vágni, és különböző 
eszközökkel viszik el, van, amikor nincs együtt a fűrész és a fa. A mezőőrséget nem saját 
maga építette le, tehát az a véleménye, hogy 4 fő 4 járművel most is hatékonyabban tudna 
működni, de az anyagi helyzet miatt úgy döntött a testület, hogy lecsökkenti a mezőőrök 
létszámát. Érdekes, hogy most számon kéri rajta, hogy nem úgy működik a mezőőrség, 
ahogyan kellene. 
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Bagi Zsolt Arnold képviselő: nem kérte számon, megvan a saját véleménye arról, hogy 
hogyan működik a mezőőrség. Azt kérdezte, hogy van-e visszatartó ereje annak, hogy a két 
mezőőr nappali órában van a határban? 
 
Szabó László mezőőr: erre a kérdésre nem lehet válaszolni, mert ez akkor derülne ki, ha nem 
lennének, hogy akkor mi történne napközben a határban. 
 
Bertalan László képviselő: nagyon nehéz azt mérni, hogy milyen hatékonysága van a 
mezőőrségnek vagy a polgárőrségnek, mert saját maga sincs megelégedve Jászladány 
közbiztonságával, de van, aki azt mondja, hogy 60%-al jobbak az eredmények, és legyenek 
vele elégedettek. Akkor tudnák meg, hogy mennyit dolgozik a rendőrség, ha nem lenne, és 
akkor derülne ki az is, hogy mennyi bűncselekményt akadályoznak meg a mezőőrök, ha nem 
lennének. Azzal egyetért, hogy bizonyos időre meg lehetne változtatni a mezőőrök 
munkaidejét 2-3 hónapra, hogy délután tovább legyenek területen. 
 
Szabó László mezőőr: a munkastílusuk megváltozott ahhoz képest, ami előtte volt, mikor 
még több létszámú volt a mezőőrség. 1 járművel a 8 ezer hektárt bejárni, nem könnyű. 
Ilyenkor, még ha csak a kőúton közlekednek is nagyon nagyok a távolságok. Kevésbé tudják 
megtenni azt, amit korábban, hogy ahol sűrűbben volt falopás, vagy bármilyen lopás, akkor 
lehúzódnak és figyelnek. Ha most úgy dönt a testület, hogy inkább legyenek a sötétedés utáni 
időszakban, akkor nevezzék meg azt is, hogy melyik területet őrizzék, mert egy autóval az 
egész területet is bejárhatják, de sötétben nem látnak, olyan eszközük nincs, ami segítené a 
látásukat, tehát mindig a fa tolvajok lesznek előnyben. 
 
Bertalan László képviselő: az a véleménye, hogy jobb, ha ketten vannak mintha egyedül 
több autóval, mert nemrégiben is eredményesek voltak együtt. Este lehet hallani a fűrészt.  
 
Szabó László mezőőr: este lehet hallani a fűrészt, de ez is attól függ, hogy merről fúj a szél, 
esik-e a hó, mert ezek nagyon lefogják a hangokat. Nem védekezésképp mondja ezeket, 
hanem tapasztalatból, mert a szél nagyon elviszi a hangot. Nagyon nem mindegy, hogy merről 
fúj a szél, és a sötétben csak a hallásukra tudnak hagyatkozni. Vannak olyan technológiai 
eszközök, amik segítenék a hallásukat vagy a látásukat, de ahhoz sok pénz kellene. 
 
Lovász Imre jegyző: a mezőőrök mellett szólva szeretné elmondani, hogy tetten érés valóban 
nem nagy arányban történik meg, viszont a nagyobb szemeteléseknél 10-15 esetből 1-2 olyan 
van, ami nem beazonosítható. Ezeknél az eseteknél fel tudják venni a jegyzőkönyveket, körbe 
fényképezik, behozzák a jegyzőkönyvet, és el lehet indítani az eljárást ezekkel a személyekkel 
szemben. Vannak olyan személyek, akik eleget tesznek a kötelezettségüknek, de sajnos olyan 
is, aki nem és nem is behajtható rajta még a bírság sem. Azon kellene még elgondolkozni, ami 
egy korábbi testületi ülésen is elhangzott, hogy a szemetet hogy kezeljék. Elszállítsa-e az 
önkormányzat, bár ez nagyon nagy összegekbe fog kerülni, és akkor ez a bírság mellé adódna. 
Jelenleg az eljárás az, hogy kötelezik a szemetelőt, hogy vigye el a hulladéklerakóba, és 
igazolja, hogy ott lerakta. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: hiába kötelezik, hogy szállítsák el, már az előző ülés óta 2-szer 
30 nap eltelt, és még mindig ott van a szemét. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: javaslatokat kér a mezőőrök munkaidejére 
vonatkozóan. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: javasolja, hogy az őszi betakarítástól a tavaszi vetésig osztott 
műszakban legyenek. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az osztott munkaidőhöz kell a mezőőrök 
hozzájárulása. Ha a csúsztatott munkaidő mellett dönt a testület, ami a pénzügyi bizottsági 
ülésen is elhangzott, például, hogy déltől legyenek este 8-ig, ahhoz nem kell a beleegyezésük. 
A munkaidő keretet maximum 4 hónapra lehet meghatározni. 
 
Szabó László mezőőr: az osztott munkaidő mit takar? 
 
Lovász Imre jegyző: a munkaidő ketté lenne szakítva. 
 
Szabó László mezőőr: nyáron most is ketté van szakítva, de ezt rugalmasan alkalmazzák, úgy 
ahogy a helyzet megkívánja.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a csúsztatott munkaidőt el tudja fogadni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: javaslatot kér arra vonatkozóan, hogy milyen 
időszakban, mennyi időre, hány órától hány óráig legyen a csúsztatott munkaidő. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: van arra valamilyen statisztika, hogy mikortól kezdődik a 
falopás? Októbertől vagy novembertől? 
 
Szabó László mezőőr: régebben kerékpárral és kézi fűrésszel jártak fát lopni, manapság már 
autóval mennek ketten, hárman, és stihl fűrésszel dolgoznak. Nem lehet meghatározni, hogy 
mikor van jellemzően a falopás, mert volt már, hogy korán reggel is találkozott olyan 
személlyel, aki vitte a vállán a kivágott fát. Az a baj azzal, ha huzamosan csúsztatott 
munkarendjük van, hogy ki fogják figyelni, és tudni fogják. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: huzamosabb ideig nem tarthat, mert maximum 4 hónapban 
lehet meghatározni.  
 
Szabó László mezőőr: mindkettejük utcájában van egy pár család, akiket ha felhívnak 
telefonon, akkor leadják az információt, hogy otthon áll-e a mezőőri autó. Sokszor csak azért 
mennek az utcájukba kerékpárral az emberek, hogy leellenőrizzék, hogy otthon van-e a 
szolgálati autó, vagy nincs. Ki tudják figyelni, elég gyorsan kitapasztalják, hogy változás 
történik. Ha nincs otthon az autó, akkor nem tudhatják merre van, és akkor rizikósabb nekik 
kimenni a határba. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: konkrét javaslatokat kér. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: javasolja, hogy csúsztatott műszak legyen novembertől 
februárig délutáni munkavégzéssel. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: 13 órától 21 óráig legyen a munkaidő? 
 
Szöllősi János képviselő: nem jó a 21 óráig. Nem lehetne osztott műszakban reggel 7-től 11-
ig, délután 15-től 19-ig? Télen már este 7-kor sötét van, még februárban is. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: lehet ilyet, ezt jelezte jegyző úr, csak ehhez a 
mezőőrök hozzájárulása szükséges. 
 
Szöllősi János képviselő: a következő testületi ülésen tárgyalják ezt újra a javaslatokat 
összeszedve.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a lehetőségeket leírta jegyző úr a tájékoztatóban, 
azért kér konkrét javaslatokat, hogy ne kelljen újra tárgyalni. Úgy látta Szabó László 
reakcióját, hogy az osztott műszakba nem egyezne bele. 
 
Szöllősi János képviselő: ha bármilyen települési rendezvényen szükség van a polgárőrök 
segítségére, akkor is igénybe veszik a mezőőröket is.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az a nagy hátrányuk a mezőőröknek, hogy 
polgárőrök is, ezt ne keverjék most ide.  
 
Bertalan László képviselő: Szabó László még nem polgárőr. Javasolja, hogy az egyik héten 
13 órától 21 óráig dolgozzanak, a másik héten pedig úgy, mint most 8-tól 16-ig. Ez azért is 
előnyös lenne, mert a tolvajok sem szoknák meg. Nem tartaná életszerűnek, hogy reggel is 
dolgozzanak 4 órát, és este is, mert akkor nem tudnak sehová elmenni, nem tudnak semmit 
tervezni. 
 
Tóth Imre képviselő: már 6 órakor sötét van, 21 órakor már nem sok értelme van dolgozniuk. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: 6-7 óra körül már elcsendesednek. 
 
Bertalan László képviselő: javasolja, hogy a következő két hónapban próbálják ki azt, hogy 
egyik héten később kezdenek, és tovább dolgoznak. 
 
Tóth Imre képviselő: azt nem lehetne megtenni, hogy téli időszakban csak 4 órát dolgoznak 
14-től 18-ig vagy 19-ig, és a fennmaradó napi 3-4 órát pedig nyáron dolgozzák le? Régebben 
is volt úgy, hogy télen kevesebbet dolgoztak, nyáron többet. 
 
Lovász Imre jegyző: 4 hónapig lehet ezt alkalmazni. 
 
Szabó László mezőőr: eddig rugalmas munkaidőben dolgoztak, akkor ez most meg fog 
szűnni, és konkrét munkaidő lesz meghatározva? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha nem osztott a munkaidő, hanem csúsztatott, 
akkor marad a 8 óra, de a készenlét meglesz akkor is. Most sem rugalmas munkaidőben 
dolgoznak.  
 
Szabó László mezőőr: abban a hiszemben dolgoztak eddig, hogy rugalmas munkaidő 
beosztásuk van most is. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a rugalmas nem 8-tól 4-ig van, és plusz mellette 
a készenlét, hanem például 6-tól 10-ig dolgoznak, a többit meg később. 
 
Tóth Imre képviselő: most téli időszakban 16-tól kellene 20-ig kinn lenni a határban, a többit 
pedig rugalmas munkaidőben. 
 
Szabó László mezőőr: ha valakinek lejár a munkaideje, akkor onnantól magánember, és az 
csinál, amit akar. Rugalmas munkaidőnek azt gondolták, hogy ha munkaidőben valami 
dolguk van, akkor azt elintézik, de ha valahol baj van, akkor pedig mennek a helyszínre, és 
figyelnek, mellette pedig ellátnak egy egyfajta készenléti állapotot. Ha fix munkaidőt határoz 
meg a testület, akkor nincs készenléti idő, mert a munkaidő lejártát követően magánemberek. 
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Tóth Imre képviselő: nem egész időszakot határozna meg a testület, hanem csak 4 óra 
hosszát, a másik 4 órában pedig rugalmasan dolgoznának. Így is úgy is 8 órát kell ledolgozni. 
A rugalmas munkaidőben is 8 órát kell dolgozni. Nem azt jelenti a rugalmas munkaidő, hogy 
csak 2 órát dolgoznak, a többit pedig elheverészik, hanem ugyanúgy 8 órát dolgoznak, csak 
nincs meghatározva, hogy mikor kell letölteni a 8 órát. 
 
Szabó László mezőőr: ha most meg lesz határozva a 8 óra, akkor ahhoz szeretne ragaszkodni 
a magánéletük védelmében is, hogy a 8 órát lehetőleg egyben töltsék le, és mellette 
természetesen, ha hívják, akkor mennek. Azért kellene, hogy a 8 óra egyben legyen, hogy 
tudjanak a magánéletükben előre tervezni. 
 
Tóth Imre képviselő: úgy érzi, hogy amit javasolt, abba pontosan beleegyeztethető a 
magánélet, mert 16-tól 20 óráig kellene kint lenni a határban, az tervezhető, a másik 4 órát 
pedig szabadon eldönthetnék, hogy mikor szeretnék ledolgozni. Ez jól tervezhető, és bele van 
építve az a megoldás is, amit a képviselők is elvárnának, hogy esti órákban legyen 
munkavégzés. Szeretné, ha döntés születne ebben a kérdésben, mert nem lenne célszerű 
újratárgyalni még egyszer ezt a napirendi pontot. Bagi Zsolt képviselő úr látja, hogy mikor 
van mozgás a határban, mert ő munkájából kifolyólag is járja a határt, ezért javasolta a 
későbbi időpontot. 
 
Szabó László mezőőr: mit takar az, hogy Bagi Zsolt képviselő látja, hogy mikor van mozgás 
a határban? Látja, hogy lopják a fát? Akkor telefonáljon, és menni fognak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: és a hétvégékről még nem is esett szó, amikor 
készenlétben vannak a mezőőrök. 
 
Szabó László mezőőr: hétvégén akkor van jobban feladat, ha a határban olyan dolog van, 
amire kimondottan oda kell figyelni, mint például amikor a hagyma fel van szedve, de azt is 
csak akkor lopják, ha jó ára van. Nem szoktak kijárni minden hétvégén, csak akkor, ha 
kimondottan ok van rá, viszont akkor kimennek többször is.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a képviselőket kérdezi, hogy megfelelőnek 
tartanák-e ha csúsztatott munkaidőben dolgoznának a mezőőrök heti váltásban, az egyik héten 
főként délutáni munkavégzéssel? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: megfelelőnek tartja, amit Bertalan László képviselő javasolt, 
azt el tudja fogadni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ezt 4 hónapig lehet alkalmazni. 
 
Bertalan László képviselő: meg kell próbálni, és meglátják, hogy milyen lesz.  
 
Lovász Imre jegyző: úgy kell meghatározni az időpontot, hogy 7 nappal előtte írásban 
értesíteni kell a mezőőröket. 
 
Szabó László mezőőr: szeretné megkérdezni, hogy ezzel a változtatással mi lenne az elvárás 
a testület felől a mezőőrök felé? Milyen változást várnak? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a testület a lakosok, gazdák elvárásait kívánja tolmácsolni, akik 
azt szeretnék, hogy ne legyen falopás, szemetelés stb. Volt egy olyan szombat, amikor a 
vadászok erdejéből lopták a fát, és nem volt kapcsolható a Szabó László mezőőr telefonja, 
hiába hívta. A gazdák részéről is elvárás, hogy ne legyen szemetelés a földjükön, mikor 
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fizetik a 850 forintos mezőőri járulékot hektáronként. Mivel a mezőőrség működik, a Jász-
Föld Zrt-nek is kötelező a mezőőri járulékot fizetni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: volt egy olyan javaslat, hogy csúsztatott 
munkaidőben egyik héten 8-tól 16-ig dolgozzanak, a másik héten csúsztatva. Február 15-től 
két hónapig, azaz április 15-ig megfelelő lenne? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: igen, ezt megfelelőnek tartja.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mikor legyen a csúsztatott munkavégzés?  
 
Szöllősi János képviselő: 11 órától 19 óráig tartó időszakot javasolja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a munkaköri leírásukat így fogják módosítani. 
 
Bertalan László képviselő: Gavaldik Zsolt mezőőr Jászladányon lakik? 
 
Szabó László mezőőr: igen. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
februártól áprilisig heti váltásban 8-16-ig, illetve 11-19-ig dolgozzanak a mezőőrök? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
24/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A mezőőrök munkaidejének módosításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a mezőőrök munkaidejét 
2019. február 25-től 2019. április 18-ig az alábbiak szerint határozza meg.  
A munkaidő heti váltásban egyik héten 8 órától 16 óráig, a másik héten 11 órától 19 
óráig tart. 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
mezőőrök munkaidejének módosítására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítására adminisztrációs 
feladatok ellátására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a védőnők írásos kérelme minden képviselő 
részére kiküldésre került. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen 
javaslat született? 
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Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság kérése 
azt volt, hogy a pénzügyi osztály nézze meg a védőnők finanszírozását, hogy a 4 órás 
álláshely finanszírozása megoldható-e belőle. A bizottság Dr. Bakos Beáta doktornőtől 
szeretné megkérdezni, hogy a 6 órás asszisztens munkaidejébe beleférne-e, hogy a védőnők 
adminisztrációs feladataiba besegítene? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: a 6 órás asszisztenst maximálisan kihasználják a felnőtt 
háziorvosi körzetekben, nem lenne jó ötlet további feladatokkal megbízni. A védőnőknél 
mindennapi munka van, hatalmas adminisztráció, az asszisztens pedig nagyon sokat dolgozik 
a háziorvosi körzetekben, semmiképpen nem javasolja, hogy a védőnőknél is ő lássa el a 
feladatokat. A védőnőknél mindennapos a feladat, ez most egy új program, amibe rengeteg 
anyagot kell feltölteni, és mivel folyamatosan frissül a gyerekanyag, így mindennapi 
ügyintézés van, ezért mindenképpen szükség van egy 4 órás kisegítőre. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a bizottságnak elsődleges javaslata az volt, hogy amennyiben a 
védőnői finanszírozás elbírja, akkor biztosítsák az álláshelyet, ha nem megy ezen az úton, 
akkor lett volna a másik javaslat, hogy az asszisztens segítsen be, de az elhangzottak alapján 
kiderült, hogy ez nem működhetne. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a védőnőknél megvizsgálták a 2018-as könyvelést. A 
védőnőknél a betöltetlen körzetre is megkapja az önkormányzat a teljes finanszírozást, így 
megvizsgálták a kérdést, és mivel az érintett munkavállalónak nincs szakképzettsége, ezért 
nem szükséges a szakmai minimálbért fizetni, csak a rendes minimálbért, ami februártól 
novemberig 890 ezer forint bért jelentene. A tavalyi könyvelést tekintve a védőnői 
finanszírozásba belefér a 4 órás álláshely költsége, de ezt célszerű minden évben 
felülvizsgálni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: azért is érdemes csak költségvetési évre meghatározni, mert ha 
az üres álláshely betöltődne, akkor megoszlana a munkavégzés, és lehet, hogy nem lenne 
szükség plusz munkaerőre, bár sajnos ennek kicsi az esélye. Úgy gondolja, hogy a 
finanszírozás nem fog csökkenni, hanem inkább több lesz. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a bizottság javaslata az, hogy amennyiben belefér a védőnői 
finanszírozásba, akkor javasolja a 4 órás álláshely biztosítását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek eltérő javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatra az álláshely biztosításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
25/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítására adminisztrációs feladatok 
ellátására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a háziorvosi rendelőben a védőnők 
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kérelmére 1 fő 4 órás álláshelyet biztosít adminisztrációs feladatok ellátására 2019. 
február 1-től 2019. november 30-ig az OEP finanszírozás terhére.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás hatáskörében 
lévő két gazdasági társaság egyesüléséről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot minden képviselő megkapta, 
átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a hulladékgazdálkodást, mint kötelező önkormányzati feladatot jelenleg 
a REGIO-KOM látja el. A REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 
tulajdonában álló REGIO-KOM Térségi Hulladékszállítási Kft. olvadna bele a REGIO-KOM 
Nonprofit Kft-be, tehát egy intézményi átalakítás történne, melyhez szükséges, hogy minden 
tagönkormányzat képviselő-testülete minősített többséggel elfogadja az általuk előterjesztett, 
és most a képviselő-testület által is megismert határozati javaslatot. A feladatellátás 
megmarad, csak egy átalakulás lesz az intézményen belül. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a két 
gazdasági társaság egyesülésének elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
26/2019. (I. 31.) sz. határozata 
 
A REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás hatáskörében lévő két 
gazdasági társaság egyesüléséről  

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja, hogy a 
REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás egyszemélyi tulajdonában 
álló REGIO-KOM Térségi Hulladékszállítási Kft. beolvadjon a társulási tag 
önkormányzatok tulajdonában álló REGIO-KOM Nonprofit Kft. gazdasági társaságba. 
A beolvadás érdekében előírja, hogy: 
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• az ügyvezető készítse elő az egyesülési tervet az egyes jogi személyek 
átalakulásáról, egyesüléséről, szétválásáról szóló 2013. évi CLXXVI. törvény 3. § 
szerinti tartalommal, 

• az átalakuló jogi személy vagyonmérleg tervezetként a számviteli törvény szerinti 
beszámoló mérlegét kell felhasználni, 

• a társaság könyvvizsgálójával való egyeztetést követően tegyen javaslatot az 
egyesülés során megbízásra kerülő könyvvizsgáló személyére azzal, hogy az egyes 
jogi személyek átalakulásáról, egyesüléséről, szétválásáról szóló 2013. évi 
CLXXVI. törvény 13. §-a alapján az alapító előzetesen hozzájárul ahhoz, hogy az 
egyesüléssel érintett jogi személyek vagyonmérleg tervezetének ellenőrzése során 
ugyanazon könyvvizsgáló járjon el, 

• az ügyvezető készítse elő az egyesülési szerződés tervezetét. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben 1 fő 
mezőgazdasági gépkezelő álláshely biztosítására 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot minden képviselő megkapta, 
megkérdezi Göröcs László megbízott intézményvezetőt, hogy kívánja-e az írásos anyagot 
szóban összefoglalni, vagy kiegészíteni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: azért kérte ezt az álláshelyet, mert az intézménynek van 
2 mezőgazdasági vontatója, gépkezelője nincs hozzá. Igényeltek egy rézsűvágót, mely MTZ-
vel húzható fűnyíró, ami állandó munkát jelent egész évben, és ez gépkezelő nélkül nem 
megoldható. Úgy szeretné a közmunkások egy részét pótolni, hogy a fűnyírást géppel szeretné 
megoldani. Akit fel szeretne venni személyt, neki targoncavezetői jogosultsága is van, ezért a 
most érkező targoncát is tudná kezelni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született?  
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja az álláshely biztosítását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
27/2019. (I. 31.) sz. határozata 




